
Protokół Nr 1/2007 
z posiedzenia Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej 

z dnia 16 stycznia 2007roku. 
 
Obecni na posiedzeniu:  
Drosik Dariusz - Przewodniczący Komisji 
Dobry Maria - Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Taczała Halina - członek Komisji 
Budych Agnieszka -  członek Komisji 
Kumke Marcin - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Stałych. 
2. Sprawozdanie z wykonania inwestycji za 2006 rok 
3. Analiza zobowiązań finansowych na dzień 31.12.2006 r. gminy i jednostek 

organizacyjnych 
4. Sprawy bieŜące (projekty uchwał). 

 
Ad. 2 
Stanisław Jakimczuk Kierownik RIT przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych i 
remontowo-modernizacyjnych w 2006 roku. Ponadto przedstawił zestawienie zawartych umów w 2006 
roku na wykonanie dokumentacji projektowych z zakresu zadań inwestycyjno-remontowych 
/sprawozdanie w załączeniu do niniejszego protokołu/.  Poruszono temat konieczności ciągłej kontroli 
nad zrzucaniem ścieków do nowo wybudowanej oczyszczalni przez zakłady mięsne z terenu gminy. 
Komisja przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Ad.3 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. zobowiązań gminy i jednostek 
organizacyjnych na 31.12.1006 roku /informacja w załączeniu do niniejszego protokołu/. 
Komisja przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Ad.4 
Stasik Barbara p.o Sekretarz  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem dot. regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę. 
Przedstawiła zmiany w stosunku do poprzedniego regulaminu jak równieŜ stanowisko związków 
zawodowych po spotkaniu, które miało miejsce 10 stycznia 2006 roku. Zmianą jest podwyŜszenie 
dodatku za wychowawstwo do od 4 do 5%. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały dot. uchwalenia Programu Współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2007 rok. Przy okazji przedstawiła 
dotychczasowe zasady podziału środków na stowarzyszenia i kluby. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały dot. zmian w budŜecie gminy na 2007 i 
szczegółowo przedstawiła zmiany uwzględnione w projekcie. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i jednogło śnie skierowała pod obrady sesji. 
 
Tadeusz Czy Ŝ przedstawił temat podjęcia uchwały w sierpniu 2006 roku dot. opracowania planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wsi Rogoziniec. Inicjatorem tego pomysłu był p./wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku 
o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
Temat okazał się nie trafiony, gdyŜ obszar ten będzie znacznie ograniczał działalność rolniczą a 
gmina będzie ponosić znaczne koszty z tym związane, poniewaŜ nie znalazło się więcej chętnych. 
Jest propozycja, by odstąpić od tego planu a dla Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji 
publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/ uruchomić indywidualny tok 
poprzez wystosowanie wniosku do Wojewody o wyłączenie gruntu pod zabudowę mieszkalną. W tym 
celu wystąpi konieczność podjęcia uchwały o odstąpieniu z opracowania planu. 
 



Tadeusz Czy Ŝ poruszył temat wpłynięcia wniosku od PLK PKP o opracowanie planu 
zagospodarowania przestrzennego, poniewaŜ zachodzi konieczność zabezpieczenia istniejącej linii 
PKP w rejonie Nowego Gościńca, gdyŜ po wykonanych ekspertyzach PKP otrzymało zalecenie 
wybudowania w tym rejonie przepory. PLK PKP opłacą wszelkie koszty natomiast ze strony Rady 
występuje konieczność podjęcia w tej sprawie stosownej uchwały. 
Komisja przyjęła do wiadomości oba poruszone tematy i skierowała pod obrady sesji. 
 
Ad.1 
Komisja przyjęła jednogłośnie planowany plan pracy Rady Miejskiej na 2007 rok i plan pracy Komisji 
Kultury, Oświaty, Pomocy Społecznej na 2007 rok. Plan pracy Rady skierowano pod obrady sesji. 
 
 Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Dariusz Drosik 
 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Wiceburmistrz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Komisji 
 
 


